Pilve Apartment Hotel is pleased to announce the opening of the new Energy Pyramid room, to celebrate the occasion we are offering a special introductory period so that all of our customers can experience the energy pyramid FOR FREE. The offer is valid until the 31.12.2009.
The pyramid is not only a geometric form like those seen in Egypt it is a energising field that helps people achieve

inner peace and prosperity.
The beam of energy the pyramid releases is reflected by the structure and neutralises negative ions. Being in close

proximity to these beams improves your immune system, and decreases the negative impact of others on the soul.

The power of the pyramid improves both the body and the soul.
Effects of the pyramid:
· An energy pyramid is designed for total relaxation, making senses become acute, easier to focus and reflect on the important things in life.

· The Pyramid energises the space with positive energy and transports it to the pyramid occupants.

· Some find pain can be reduced; wounds and injuries can improve faster. 

· Particularly stress, migraine, toothache, joint pain and other ailments can be relieved. 

· Pyramid improves your immune system

· Pyramid will help you sleep well, and improves the overall felling of well being.

· The pyramid emits positive energy beams through the energy field stimulating mental development

· It is rumored that food positioned under the pyramid retains its freshness longer and water become clearer and purified. 

· When people are under the pyramid, time stands still and the ageing process is paused. 

In addition, the pyramid is an excellent place for meditation.

· Pyramid helps to achieve meditative state faster than normal conditions.

· Meditation inside the Pyramid helps to achieve greater heights in Meditation

How to sit under the pyramid?
· The best results are achieved by sitting in a North facing direction. 

· For better health, one must sit facing the East. 

· For future prosperity, he/she must sit North-East facing direction. 

· The pyramid is a geometric amplifier which increases the power of prayer or strengthens the spiritual request of a religious devotee. 

Rules and recommendations.
· Optimum session time is 40 minutes.

· Children (below 3 years) and pregnant women may not stay more than 20 minutes in the Pyramid room.

· Pyramid transfers cosmic energy into human body, so please remove leather and metal material items before entering the pyramid.

· Please refrain from using any electronic devices such as mobile phones in the room, a small music devise is allowed for relaxing music.

· Please keep the pyramid room clean and tidy after your session.

· It is advisable to refrain from tight and colorful clothes during the Meditation. 

· Placing photographs and idols of your deity in the Pyramid room will make the atmosphere more positive.

· You are advised to be thankful to your Parents, God, Prakriti (Nature) before your session

The Pyramid is not recommended for the following conditions.

· The pyramid is not recommended for those with mental illness, serious illness including tumors and chronic disease.

· It is not recommended to exceed the optimum session time when using the pyramid.

Discover our introductory prices!

Energy Pyramid usage. Price: 7 EUR/ 100 EEK 

The offer includes a 40-minute session and tea 

Package "Become healthy with Energy Pyramid!" 

· Accommodation in fully furnished apartment 

· Breakfast Basket (muesli, yoghurt, bread, cheese and ham, fruit, coffee/tea and juice) 

· Pyramid usage every day (session length 40 minutes) 

· Classical massage every day (duration 60 minutes) and sauna complex use (1 hour) 

· Every day herbal tea, which is made under the pyramid standing water. 

Special offer customers first: 

1 week: only 380 EUR / 5928 EEK (normal 540 EUR / 8424 EEK) 

3 days: only 190 EUR / 2964 EEK (normal 270 EUR / 4212 EEK) 

* Prices include VAT. 

** Offer valid until: 30.12.2009. 

Book now and reach your body's internal balance and spirit! 

We are located in the center of Tallinn 15 minutes walk from the Old Town at Pilve street 4, Tallinn. 

Перевод

Гостиница «Пильве» рада сообщить об открытии новой услуги «энергетическая пирамида». В честь открытия, а также в целях ознакомления с новой услугой, мы предлагаем своим клиенты бесплатное проживание в начальный период пользования, чтобы Вы смогли на своем опыте оценить достоинства «энергетической пирамиды». Предложение действует до 31.12.2009. 

Пирамида это не просто геометрическая фигура, которую можно встретить в Египте, это поле, которое заряжает энергией, помогает достичь спокойствия и умиротворения. 

Благодаря своей форме способной к отражению, пирамида излучает энергетический луч и нейтрализует ионы. Находясь в непосредственной близости от этих лучей, Вы укрепите иммунную систему и улучшите душевное состояние. Энергия пирамиды лечит не только тело, но и душу.

Благоприятное влияние пирамиды:

· Энергетическая пирамида сконструирована таким образом, чтобы способствовать релаксации, обострению чувств, что дает возможность окунуться в воспоминания.

· Пирамида заряжает пространство положительной энергией и передает ее человеку. 

· Считается, что пирамида способна снимать боль, а раны и ушибы заживают быстрее.

· Она особенно эффективна для снятия стресса, лечения мигрени, зубной боли и других заболеваний.

· Пирамида укрепляет иммунную систему.

· Пирамида нормализует сон, улучшает общее состояние организма

· Пирамида излучает положительные энергетические лучи по средствам энергетического поля, которые стимулируют умственное развитие

· Существует предположение, что еда, помещенная в пирамиду, дольше остается свежей, а вода становится чистой.

· Когда находишь в пирамиде, останавливается время и замедляется процесс старения.

Кроме того, пирамида прекрасно подходит для медитации.

· Пирамида помогает войти в состояние медитации быстрее, чем в обычных условиях 

· Медитация в пирамиде помогает достичь высшей степени сознания

Каким лучше сидеть в пирамиде?

· Наилучший результат можно достичь, сидя в северной части пирамиды.

· Для укрепления здоровья необходимо находиться в южной части.

· Для улучшения благосостояния выбрать северо-восточную сторону. 

· Пирамида – геометрический усилитель, который делает сильнее молитву и духовный посыл верующего.

Правила и рекомендации.

· Оптимальное время пребывания в пирамиде составляет 40 мин

· Дети до 3 лет и беременные женщины не должны находиться  в комнате-пирамиде более 20 мин

· Пирамида направляет энергию космоса непосредственно на человека, поэтому мы просим Вас снимать кожаные вещи и одежду с металлической фурнитурой перед входом в пирамиду.

· Избегайте использования электроприборов, таких как мобильный телефон.

· Просим Вас после посещения комнаты-пирамиды оставлять ее в чистоте.

· Советуем не одевать облегающую и цветную одежду во время медитации.

· Фотографии и идолы божеств, которые Вы поместите в комнату-пирамиду, создадут благоприятную обстановку.

· Перед посещением пирамиды, Вы должны обрести согласие с семьей, Богом и окружающим миром.

Посещение пирамиды не рекомендовано в некоторых случаях.

· Пирамида не рекомендована для людей с психическими заболеваниями, имеющими опухоль или хронические заболевания.

· Так же не рекомендовано превышение оптимального времени пребывания в пирамиде.

Действуют специальные ценовые предложения!

Использование энергетической пирамиды. Цена 7 евро / 100 крон
В предложение включены сорокаминутное посещение пирамиды и чай

Предложение «Зарядись энергией пирамиды!»

· Комната полностью меблирована

· Завтрак (мюсли, йогурт, хлеб, сыр и ветчина, фрукты, кофе/чай и сок)

· Ежедневное посещение пирамиды (продолжительностью 40 мин)

· Ежедневный классический массаж  (продолжительностью 60 мин) и посещение сауны в группах (1 час)

· Каждый день травяной чай с водой, заряженной в пирамиде.

Специальное предложение:

1 неделя: всего 380 евро / 5928 крон (обычная цена 540 евро / 8424 EEK)

3 дня: всего 190 евро / 2964 крон (обычная цена 270 евро / 4212 EEK) 

* Цены даны с учетом НДС.

** Предложение действует до 30.12.2009. 

Закажи сейчас и твое тело и душа обретут гармонию!

Мы находимся в центре Таллинна в 15 минутах ходьбы от Старого города на ул. Пильве 4, Таллинн.

